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1.  Is er ten aanzien van de woningcorporatie nog een aanvullend/afzonderlijk spoor als het gaat 

om participatie /informatie/ samenwerking. Enerzijds vanuit de gemeente naar de 

woningcorporaties maar wellicht ook via de woningcorporaties naar wijkbewoners ( zowel 

huurders als niet-huurders. Denk bijvoorbeeld aan de dakvervangingen rond Pastoriestraat/ 

Hofstraat e.d. 

Ja, we starten in  2024 met een specifiek spoor om de renovatie door WoCo te ‘benutten’ als 
moment om ook versnipperd bezit mee te nemen in de verduurzaming van de woning. 

2. Aangegeven wordt dat alternatieven ( geothermie, waterstof e.d.) op dit moment niet 

voorhanden zijn. Hoe houden we als gemeente de vinger aan de pols mbt ontwikkelingen die 

wellicht tot haalbare oplossingen en alternatieven in de verdere toekomst kunnen 

leiden?  Zijn er best practices vanuit andere gemeentes? Wordt er met andere gemeentes 

afgestemd  

We houden de landelijke vakliteratuur goed in de gaten, en onderhouden nauwe contacten met 
NPLW (van BZK), Overijssel Verbouwt (van provincie Overijssel) en onze buurgemeenten.  

3. Hoe wordt in de sporen rekening gehouden met de impact van ecologisch onderzoek ( 

steenmarters/ vleermuizen)  

De impact van ecologie is met name groot bij de isolerende maatregelen (spouw en dak met 
name). We verkennen met 4 andere gemeenten de mogelijkheid tot het opstellen van een 
zogenaamd Soort Management Plan, en hopen college en raad daar in 2024 nader over te 
informeren. 

4. Wordt in de prioritering van spoor 2 rekening gehouden met de uitrolplanning van Enexis? Is 

er enige invloed op de uitrolplanning van Enexis uit te oefenen? Hoe ziet het proces van 

informeren / afstemmen met Enexis eruit? Is er bijvoorbeeld frequent overleg?  

De eerste 3 wijken hebben een relatief korte planning, tussen bekendmaking en oplevering van 
een wijkuitvoeringsplan. Er lopen gesprekken en provinciale sessies met Enexis om de lange 
termijn planning zo snel mogelijk te delen, zodat we de participatie nog beter kunnen 
voorbereiden. 
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